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Skrivelse från Houtskärs Kulturgille gällande köp av fd biblioteksbygganden i
Houtskär

 Eskil Engström föreslog, understödd av Tomas Jansén att kulturnämnden uttalar
sig för att Houtskärs kulturgille skall få köpa huset. Skulle Houtskärs Kulturgille
äga och sköta huset skulle det gynna kultur- och föreningslivet i Houtskär.

 Kulturnämnden omfattade enhälligt Eskil Engströms förslag.

Skötsel och användning av fotbollsplaner
 Fritidssekretare Mikael Enberg berättade att en arbetsgrupp bestående av tf

stadsträdgårdsmästare, samhällsingenjör Matias Jensén, fritidssekreterare Mikael
Enberg, representanter för PIF- fotboll och friidrott, representant från Wolves och
lärarrepresentant skall mötas den 15.1.2020 för att diskutera skötsel och
användning av fotbollsplaner.

 Kulturnämnden beslöt att arbetsgruppen skall kompletteras med initiativtagaren
Conny Granqvist och Tomas Jansén som representant för kulturnämnden.

Premierande av fotbollsdomare
 Tomas Jansén föreslog att man skulle premiera fotbollsdomarna * * * * * * * * *

och * * * * * * * * * * med ett stipendium på 200 €/ person. Kulturnämnden
omfattade enhälligt Tomas Janséns förslag. Stipendierna överräcks den 5
december på självständighetsdagens förfest i PIUG kultursal. Stipendierna ges
offentlighet den 5 december.

Mindre isplaner i Pargas
 Informerades om att fritidssekreterare Mikael Enberg har kommit överens med

bildningschef Ulrika Lundberg om att staden inte gör is vid Sunnanbergs skola
eftersom skolan nu verkar i Koupo.

 Därtill är det problem med att göra is vid Kirjala skola och Nilsby skola då Lielax
FBK har meddelat att de inte längre har möjligheter att bistå. Vid planerna finns
enbart en lite vattenpost som inte räcker till för att göra is. Kulturnämndens
medlemmar får gärna tipsa personer som eventuellt kunde vara intresserade av
att göra is vid dessa skolor.
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